

Bekanntmachung in Bezug auf folgende
- Anpassung -
**Optionsscheine, Turbo Optionsscheine, Unlimited Turbo Optionsscheine und Mini Future
Optionsscheine**
der J.P. Morgan Structured Products B.V.
bezogen auf
Atlassian Corporation Plc

Am 3. Oktober 2022 hat Atlassian Corporation Plc bekanntgegeben, den Abschluss der Redomizilierung vom Vereinigten Königreich in die Vereinigten Staaten von Amerika vollzogen zu haben. Der *High Court of Justice* in England und Wales genehmigte das Scheme of Arrangement gemäß Part 26 des Companies Act 2006 (das "**Scheme**"), gemäß dem die Atlassian Corporation die neue in Delaware ansässige Holdinggesellschaft der Atlassian Corporation Plc und ihrer Tochtergesellschaften wurde. Nach der Übergabe der gerichtlichen Verfügung an den *Registrar of Companies* im Vereinigten Königreich am 30. September 2022 wurde das Scheme wirksam. Der letzte Handelstag der Stammaktien der Klasse A (*Class A ordinary share*) der Atlassian Corporation Plc am Nasdaq Global Select Market war der 30. September 2022. Mit dem Inkrafttreten des Scheme wurde jede ausstehende Stammaktie der Klasse A und der Klasse B (*Class B ordinary share*) der Atlassian Corporation Plc aufgelöst und in eine Stammaktie der Atlassian Corporation der entsprechenden Klasse umgetauscht, und die Atlassian Corporation Plc wurde eine Tochtergesellschaft der Atlassian Corporation. Der Handel mit den Stammaktien der Klasse A der Atlassian Corporation am Nasdaq Global Select Market wurde am 3. Oktober 2022 unter dem Tickersymbol "TEAM" aufgenommen, das das Symbol für die Stammaktien der Klasse A der Atlassian Corporation Plc war.

Aufgrund dieser Maßnahmen wurden mit Wirkung zum 3. Oktober 2022 in Bezug auf sämtliche von der J.P. Morgan Securities plc begebenen Optionsscheine, Turbo Optionsscheine, Unlimited Turbo Optionsscheine und Mini Future Optionsscheine, die auf Atlassian Corporation Plc bezogen sind, die folgenden Anpassungen vorgenommen:

Referenzwert		ISIN	
alt	neu	alt	neu
Atlassian Corporation Plc	Atlassian Corp.	GB00BZ09BD16	US0494681010

London, 7. Oktober 2022
J.P. Morgan Securities plc

Announcement relating to the following

- Adjustment -

**Warrants, Turbo Warrants, Unlimited Turbo Warrants and Mini Future Warrants
of J.P. Morgan Structured Products B.V.**

linked to

Atlassian Corporation Plc

On 3 October 2022 Atlassian Corporation Plc has announced the completion of the redomiciliation from the United Kingdom to the United States of America. The High Court of Justice in England and Wales sanctioned the scheme of arrangement under Part 26 of the Companies Act 2006 (the "**Scheme**") pursuant to which Atlassian Corporation has become the new Delaware incorporated holding company of Atlassian Corporation Plc and its subsidiaries. Following the delivery on 30 September 2022 of the Court Order to the Registrar of Companies in the United Kingdom, the Scheme became effective. The last day of trading in the Atlassian Corporation Plc Class A ordinary shares on the Nasdaq Global Select Market was 30 September 2022. Upon the effectiveness of the Scheme, each outstanding Class A ordinary share and Class B ordinary share of Atlassian Corporation Plc was cancelled and exchanged for one share of common stock of Atlassian Corporation of the corresponding class, and Atlassian Corporation Plc became a subsidiary of Atlassian Corporation. Trading in the shares of Class A common stock of Atlassian Corporation on Nasdaq Global Select Market started on 3 October 2022 under the ticker symbol "TEAM" which was the symbol for the Class A ordinary shares of Atlassian Corporation Plc.

Due to this measure the following adjustments became effective on 3 October 2022 in respect of all Warrants, Turbo Warrants, Unlimited Turbo Warrants and Mini Future Warrants issued by J.P. Morgan Securities plc which are linked to Atlassian Corporation Plc:

Reference Asset		ISIN	
old	new	old	new
Atlassian Corporation Plc	Atlassian Corp.	GB00BZ09BD16	US0494681010

London, 7 October 2022
J.P. Morgan Securities plc